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Zápis č. 5-2007 ze zasedání Zastupitelstva obce Kozlovice konaného 
dne 18. 12. 2007 v 17.00 hodin v budově OÚ

Přítomno: 13 členů zastupitelstva
Nepřítomni:   2 členové zastupitelstva (omluveni)
Veřejného zasedání zastupitelstva obce se zúčastnil jeden občan.

Pro jednání zastupitelstva předložil pan starosta následující návrh programu:
1. Rozpočtové změny
2. Rozpočtové provizorium na rok 2008
3. Různé
3.1 Informace starosty
3.2 Lokalita Fojtíková

1. Rozpočtové změny
Členové zastupitelstva obdrželi návrh na schválení upraveného rozpočtu r. 2007 (doplnění 
chybějících položek, úprava o přijaté dotace). Dotazy členů zastupitelstva zodpověděl pan 
starosta. 

63/2007 – Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové změny dle předloženého návrhu, který
tvoří přílohu zápisu.

2. Rozpočtové provizorium na rok 2008
Do doby schválení rozpočtu na rok 2008 bude obec hospodařit podle rozpočtového 
provizoria. Rozpočtové provizorium na rok 2008 je navrženo ve výši 23 000 000 Kč.

64/2007 – Zastupitelstvo obce schvaluje rozpočtové provizorium na rok 2008 dle
předloženého návrhu ve výši 23 000 000 Kč.

3. Různé

3.1 Informace starosty
- Dopis – žádost ČSAD F-M o zřízení nové autobusové zastávky Místek, Poliklinika – byl 
odeslán (společně s obcí Palkovice, Metylovice a Lhotka).
- Dodatek č. 1 úvěrové smlouvy podepsán.
- Studie kanalizace - je v elektronické podobě, bude zveřejněna na internetu, informace byla 
zveřejněna ve Zpravodaji.
- Územní plán - změna č. IV – usnesení o schválení zasláno Magistrátu města Frýdku-Místku, 
odboru územního a ekonomického rozvoje.
- Proběhl průběžný audit hospodaření – bez závad – je nutno vypracovat nový rozpočtový 
výhled, nemusí schvalovat zastupitelstvo.
- Finanční úřad ve Frýdku-Místku provedl kontrolu čerpání dotace na GO elektroinstalace ZŠ 
– bez závad.
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- Czech  POINT – projekt Ministerstva vnitra ČR – služba občanům – možno získat ověřené 
výstupy z veřejných informačních systémů veřejné správy (od ledna 2008 je možno získat na 
OÚ výpis z katastru nemovitostí, výpis z obchodního rejstříku, výpis z živnostenského 
rejstříku). Na zřízení místa pro poskytování ověřených výstupů z veřejných informačních 
systémů obdržela obec státní dotaci ve výši 50 tis. Kč – obec použije na zakoupení dvou 
počítačů.
- Souznění, jarmark, propagace bilbordy, ČT, ČRO, Polar – příští rok se uskuteční  již 10.
ročník.
- Vodovod – napojování nových odběrných míst – podíl stavebníků na úhradě nákladů na 
rozšiřování vodovodního řádu je možno řešit podle zákona o místních poplatcích formou 
poplatku za zhodnocení stavebního pozemku možností připojení na stavbu vodovodu nebo 
kanalizace – nutno připravit návrh změny obecně závazné vyhlášky o místních poplatcích.

Přítomný občan informoval zastupitelstvo o průběhu a výsledku jednání, které svolal investor 
záměru Muzeum vesnice Kozlovice. Jednání byli přítomni vlastníci sousedních pozemků 
dotčených záměrem stavby – většina vlastníků vyslovila nesouhlas se záměrem.

3.2 Lokalita Fojtíková
Žadatelé o stavební pozemek byli písemně informováni o prodejní ceně stavebních pozemků 
a o podmínkách prodeje, zároveň byli vyzváni, aby do konce měsíce 11/2007 potvrdili svou 
žádost. Prozatím pouze dva žadatelé potvrdili, že mají i za daných podmínek zájem o koupi 
pozemku. Většina žadatelů se nijak nevyjádřila, proto byly odeslány opětovné žádosti 
o vyjádření.
V případě malého počtu zájemců o stavební pozemek nebude mít obec dostatek finančních 
prostředků na vybudování inženýrských sítí, stavebníci nebudou moci vyřizovat stavební 
povolení a následně zahájit stavbu. Zastupitelstvo obce musí stanovit další postup v případě 
nezájmu o stavební pozemky (např. nabídnout prodej prostřednictvím realitních kanceláří).  

65/2007 – Zastupitelstvo obce bere informace starosty na vědomí a souhlasí s nimi.

Jednání zastupitelstva ukončil pan starosta v 18.40 hodin, poděkoval všem za účast.




